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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 

 

Rozhovor mezi Quetzal z Federace Plejaren  

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 

 

Osmistý sedmačtyřicátý kontakt 

Sobota, 27. května 2023, 9.21 hod. 

 

Quetzal   Dnes jsem tu již brzy, neboť se chci občasně podívat, jak se vše odehrává na Generálním 
shromáždění pasivní skupiny. – Ale buď pozdraven, můj příteli. 

Billy   Vítám tě a rovněž tě zdravím. I já budu muset tu a tam ven, neboť tomu bude zřejmě tak, že mě 
budou volat. Jednoduše to přece nejde bez ... 

Quetzal   Tak tomu jest, ale nejprve ti chci referovat o tom, co vzkazuje Ptaah. 

Billy   Aha, pak tedy oznam, o čem je nutno informovat. 

Quetzal   Jde o to, že ti mám připomenout ... 

Billy   Na to jsem nezapomněl, a tudíž o tom budu příležitostně mluvit s Evou a eventuálně i s Andreasem. 
Bude to ale obtížné, neboť určit pro tuto věc ty správné osoby nebude snadné, a krom toho si myslím, 
že by za to neměly být odpovědné více než 3 osoby, maximálně osoby čtyři, neboť příliš mnoho kuchařů 
zkazí kaši, jak se u nás říká. V každém případě budu hledat radu ve svých myšlenkách a nejprve o tom 
pak budu mluvit alespoň s Evou a Andreasem, jelikož jsem si jistý tím, že oba dva budou ten problém 
hodnotit veskrze stejně jako já sám. 

Quetzal   Ptaah říkal, že to máš uspořádat, neboť když ty ... 

Billy   Přirozeně, vše musí být uspořádáno. Dlouho tuto věc odsouvat přece také již nemůžu, a proto se 
do ní tak jako tak v příštích dnech pustím. 
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Quetzal   To bude dobře. – A uvést tuto věc do debaty bys měl proto, jak vysvětloval Ptaah, že je to 
skutečně velmi důležité. 

Billy   Samozřejmě, však to má Ptaah pravdu, neboť je to vskutku nezbytné, a navíc si kladu otázku, zda 
by mohlo třeba učinit nějaké rozhodnutí Grémium? V tomto ohledu se chci zeptat Ptaah, zda by to pro 
mě učinil. 

Quetzal   Tvůj nápad je vskutku podivuhodný, a mohu z něj vyvodit, že skutečně myslíš daleko dopředu 
a že ten problém fakticky rozeznáváš v jeho skutečné povaze. Totiž v tom ohledu, že ... 

Billy   To souhlasí, ale není kvůli tomu nutné, abys pěl chvalozpěvy, neboť je přece jasné, že se musím 
nad celou věcí zamýšlet, aby pak věci skutečně i fungovaly. Když potom ale ty osoby, které budou určeny 
a které přece stojí před týmž problémem jako já, budou pryč, tak se naskýtá otázka ... 

Quetzal   Ano, tím kladeš otázku, na kterou nedokážu odpovědět, neboť ... 

Billy   Právě, ale zanechme toho. Zeptej se Ptaah, co si myslí o tom, že by možná Grémium ... 

Quetzal   To mohu učinit, ale stane se tak až 6. června, neboť do té doby Ptaah sice nebude nezastižitelný, 
ale bude natolik zaměstnán, že nemá být rušen. 

Billy   Samozřejmě, staniž se tak. Ale až s ním budeš moci hovořit, tak se ho zeptej, zda máme opět 
zachovávat zvláštní obezřetnost ve vztahu ke koronavirové nákaze, neboť on mi ještě před svým 
odchodem říkal, že zhruba od poloviny roku hrozí nová vlna, pokud to lidem v Číně správně nesepne, 
resp. pokud nebudou jednat správně. To právě proto, že vinou obrovského zanedbávání bezpečnosti 
může dojít k tomu, že se celá ta nákaza začne v Číně znovu šířit, následkem čehož se bude – kvůli dalšímu 
ignorování bezpečnosti – i v nové mutaci opět roznášet do světa. To bude podle Ptaah možné proto, 
že panuje neodpovědná neopatrnost a jsou zrušena bezpečnostní opatření proti šíření koronavirové 
nákazy, a sice ze strany vlád všech zemí, a proto bude moci nákaza znovu udeřit. Ptaah říkal, že toto je 
ale tak jako tak záležitost, která odpovídá tomu, jak všichni vládnoucí ve všech vládách po celém světě 
vnímají svoji odpovědnost. 

Quetzal   Tak je tomu v každém případě, a sice bezmála ve všech státech Země. A v tomto ohledu mohu 
i já sám podat informaci, aniž by bylo nutné se zvláště dotazovat Ptaah. Jelikož státní vedoucí 
neodpovědně ukončili bezpečnostní opatření proti šíření koronavirové nákazy, tak je tato nákaza 
prakticky stále ještě a i nadále přítomna v každém státě, přičemž si může nenadále a navzdory vší 
opatrnosti znovu žádat své oběti. Tato nákaza se přitom průběžně mění a vyvolává neduhy a choroby, 
které lékaři často chybně hodnotí, a také jim připisují zcela chybné příčiny. Z našich nejnovějších 
poznatků rovněž plyne, že koronavirová nákaza – kterou vědomě nazýváme nákazou, jelikož jí skutečně 
i je – je stále ještě přítomná, byť v silně snížené míře, nicméně může náhle znovu nabýt životu 
nebezpečných podob, neboť ... 

Billy   ... promiň prosím, je tomu přece tak, že se tato nákaza v současnosti nevzmáhá, ale je dosud 
přítomna v každé zemi, byť ne právě v hojné míře, nicméně zřejmě není životu nebezpečná pro každého, 
že? 

Quetzal   Pro toho či onoho člověka životu nebezpečná je, neboť rozhodující úlohu v tom, jak bude 
člověk na infekci koronavirem reagovat, sehrává imunita, resp. tělesný obranný systém. 

Billy   To znamená, že jedni mají štěstí, ale druzí smůlu. – Že je ale ta nákaza stále ještě přítomná, to 
vlády a tisk bagatelizují, ba dokonce zamlčují, přičemž vlády mají v tisku tak jako tak své prsty a rozhodují 
o tom, aby se zatajovalo vše podstatné, co by lid musel vědět, takže je lid jednoduše udržován 
v hlouposti. 
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Quetzal   Tak tomu vskutku je, neboť na Zemi jsou všechny národy obelhávány a podváděny státními 
vedeními, jež si samy zvolily nebo jež se z vlastní iniciativy dostala k moci, přičemž je všem národům 
zatajováno i přemnohé z toho, o čem by měly být z médií po právu zpravovány a informovány. 

Billy   Což je u vás přece nemožné, protože u vás nemohou existovat lživá média a lživé vlády, 
a na politické úrovni ani nemůže nic probíhat v tajnosti nebo podvodně. Rovněž u vás není přípustné, 
aby vedoucí síly ovlivňovaly lidi v tom smyslu, aby učinili v nějaké věci kladné či záporné rozhodnutí, 
neboť ke všemu, o čem je nutno rozhodnout, musíte přistupovat zcela neutrálně, aniž by bylo lidem 
jakkoliv stanovováno, že mají vyslovit své ANO nebo NE nebo nějaký jiný názor či mínění. Tak tomu u vás 
je, pokud jsem správně pochopil Sfath a jak to vysvětlovala i Semjase a také Ptaah, když jsem s ním o tom 
nedávno hovořil. 

Quetzal   Tvůj výklad je správný a vyjadřuje to, co je fakticky správné. 

Billy   Je tomu ale také tak, jak víme, že je koronavirová nákaza stále ještě přítomná a že máme ve větších 
shromážděních lidí z opatrnosti nosit ochranné respirátory. To přece Ptaah výslovně podotýkal, přičemž 
ale řekl, že můžeme dnes GS pasivních členů provést bez respirátorů, když se budeme držet pravidla 
a připustíme pouze nahlášené členy. V tom ohledu se tedy můžeme domnívat, že bude vše probíhat 
dobře. 

Quetzal   To se lze domnívat. Avšak nyní chci na krátkou dobu pryč, abych se podíval, co se odehrává 
na Shromáždění. Musíme prohovořit ještě i jiné záležitosti, přičemž chci také vědět nějaké věci, jaké 
s Ptaah pokaždé probíráte ohledně opětovného výskytu nacismu v Německu i jinde. Ptaah vysvětloval, 
že jsou nacismem zasahovány dokonce i děti a nezletilí na školách a na ulicích, jakož ale i mnozí z těch, 
kteří se snaží si svoji frustraci, svoji politicky podmíněnou nespokojenost a svoji zášť vybíjet při 
demonstracích a pomocí násilí s nimi spojeného. A Ptaah podotkl, že za krátkou dobu se někde 
v Německu opět odehraje ve zlém, velkém formátu to, že budou pravicově a levicově radikální uskupení, 
která jednají a smýšlejí stejně jako nacisté, páchat demonstrativní a zlovolný teror. Současně bude 
do jisté míry budit pozornost i ta kriminální organizace »Poslední generace«, a sice svými škodlivými 
akcemi, jež jsou řízené z Ameriky; na stranu druhou budou budit pozornost i levicově a pravicově 
orientovaná uskupení, proti nimž se v současné době podnikají trestněprávní kroky. Ptaah rovněž 
zmiňoval, že v Německu opět otevřeně vzplane náboženská rasová nenávist, zejména proti věřícím 
islámu, ale rovněž i – jako již od nepaměti – proti židům, přičemž budou též páchány škody na lidských 
výdobytcích. Ale pokud chceš, můžeme o těchto událostech, které ohlašoval Ptaah, hovořit dále, až budu 
zpátky, neboť nyní se chci ještě jednou podívat, co se odehrává při Shromáždění pasivních členů. Poté 
na viděnou ... 

Jsem opět zde, a můžeme se tedy bavit dále. Ale musím ti povědět, že jsem se cítil zhnusen. 

Billy   ? – Pročpak? – Je tam dole v té škole něco nečistého nebo něco hnusného? 

Quetzal   Není, ale dovolil jsem si porozhlédnout se v širším okolí té obce. Při tom jsem viděl dvě odporně 
zhyzděné mladé ženy. Nedokážu pochopit, že se mohou takto odporným způsobem hyzdit. 

Billy   Mluvíš v hádankách, neboť já si nedokážu představit, že se ženy hyzdí tak, že bys z toho pociťoval 
hnus. Co a jak se stalo? 

Quetzal   Něco takového jsem předtím ještě nikdy neviděl. Obě ty osoby kráčely normálně podél ulice, 
ale obě měly nepřirozeným způsobem potřené rty červenou barvou. Bylo to vskutku odporné na pohled. 

Billy   A to jsi předtím skutečně ještě nikdy neviděl? 

Quetzal   Neviděl – nikoliv, a jsem vskutku šokován. 

Billy   Ach tak, takové věci můžeš ale vídat denně, když kráčíš na Zemi po zaplněných ulicích. 
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Quetzal   To jsem na Zemi ještě nikdy předtím neučinil, ale dnes jsem si chtěl prohlédnout tu obec, 
kterou jste si zvolili pro to Shromáždění pasivních členů. Že bych při tom mohl vidět tuto odpornou věc, 
která by mě šokovala, to jsem neočekával. 

Billy   Tato odporná věc, kterou jsi viděl a kterou vy na planetě Erra neznáte, má podle mého uvážení to 
pozadí, že ženy postrádají sebevážnost a pocit vlastní hodnoty. Dokážu veskrze chápat, že takto 
»pomalované« rty žen považuješ za odporné, tak to pociťuji i já sám, stejně jako mnoho dalších 
pozemšťanů, a sice nejen mužů, ale i žen, které se chovají naprosto normálně a nikdy by se nepropůjčily 
k tomu, aby se samy zohyzdily tím, že by si pomalovávaly rty, jako to dělají jiné ženy, ale také muži, byť 
trochu jiným způsobem. K tomu se používají takzvané rtěnky, které si člověk může koupit v různých 
barvách a jejichž používání pokládají různé ženy za dobré, protože zjevně potřeštěně a hloupě věří, 
že pak budou působit atraktivněji a že budou »hezčí«, byť je tomu právě naopak. Proto se pomalovávají 
rtěnkami a neregistrují, že na normálně myslící a normálně pociťující lidi – ženy i muže – působí odpudivě 
nebo v nich právě vzbuzují hnus, jako se tak stalo v tvém případě. 

Quetzal   Působí to vskutku hnusně a skutečně šokujícím způsobem, a sice nejen kvůli tomu vzezření, 
ale i proto, že takto nemyslící a pociťující lidé nejsou jen hloupí, nýbrž zjevně i prakticky nemocní a mají 
nulový pocit vlastní hodnoty, jak říkáš. 

Billy   To ale člověk nedokáže jasně vysvětlit těm příslušnicím ženského pohlaví, které jsou zažrané 
do hloupého názoru, že je tohle válečné pomalování činí hezčími a krásnějšími, jak se mylně domnívají. 
Tak je tomu i tehdy, když si dělají lifting pleti, když si nechávají napínat pokožku svého obličeje atd. 
a klamně věří, že pak díky tomu vypadají mladší a hezčí. Také muži jsou tak pomatení a blbí, že dělají 
totéž a že si nechávají operativně nastřelit vlasy, když jim kvůli věku nebo z jiných důvodů vypadají. 

Quetzal   Osoby, které dělají takově věci, ať muži či ženy, postrádají podle mého názoru pocit vlastní 
hodnoty a nemají žádnou sebevážnost, jak říkáš, a proto žijí ve víře, která jim předstírá, že jsou ve své 
osobě ostudní a méněcenní, pokud se nezašpiní barvou nebo se nenechají operativně změnit, přičemž 
podléhají i bludné představě, že se tak budou moci těšit z větší atraktivity. 

Billy   To máš zřejmě pravdu, neboť když se mnozí pozemšťané ženského či mužského pohlaví změní 
v důsledku nemoci nebo stárnutí, tedy právě po stránce svého vzezření, své pleti, svých vrásek v obličeji 
a na těle, jakož i po stránce své chůze atd., tak to chtějí uměle změnit a zakrýt to, co se právě přirozeně 
odehrává. A tak existují dokonce pozemšťané, kteří kvůli tomu spáchají sebevraždu nebo se utápějí 
v žalostné sebelítosti a chřadnou po celý zbytek svého života. Právě tak jsou jistí pozemšťané jaksi 
potřeštění a zdánlivě myslící, jako tomu bývá tehdy, když trpí nějakými neduhy a bolestmi, když jsou 
nějak zmrzačeni nebo když ztratí jednu končetinu, neboť potom jednoduše házejí flintu do žita. Ti potom 
velmi často jednoduše hrají roli nemocných a trpících, místo aby se sebrali, mobilizovali všechnu energii 
a sílu, vzchopili se a činili – i v rámci pohybových aktivit – všechno pro to, aby působili proti všem těm 
zlým problémům, jež se u nich vyskytly. Lidé si u mě často stěžují a říkají »tobě se to mluví, neboť ty 
přece netrpíš tím, co já, a už vůbec nemáš takové bolesti, ty přece nevíš, jaké to skutečně je.« Ale já to 
vím, neboť jsem, jak přece víš, přišel v Turecku v polovině 60. let o svoji levou paži při autobusové 
nehodě, a od té doby mám bolesti, někdy tak kruté, že bych mohl »vyletět z kůže«, ale vždy se dá 
všechno zvládnout, a sice bez sténání a bědování. 

Quetzal   K tomu, co říkáš ohledně toho trápení, bolestí, jakož i ztráty končetin a lokomoce (schopnosti 
přemisťovat se z místa na místo), lze uvést, že tyto věci vyžadují sebekontrolu a vlastní iniciativu, které 
jsou zajisté nezbytné, avšak veškeré ty útrapy a bolesti, jež se vyskytují a jež mají nějakou intenzitu, 
vyžadují i sebeovládání. V tomto ohledu nemohu uvést vlastní zkušenosti či jiné poznatky, neboť já jsem 
... 
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Billy   ... to přece ani nemusíš, neboť ty naštěstí nemáš takovéto obtíže. 

Quetzal   Ano, to jsem chtěl povědět, stejně jako to, že přece není ostuda, když člověk stárne, a když se 
tedy nějak mění jeho vzezření, smím-li uvést svůj názor. Proto tím spíše nedokážu pochopit, že se potírají 
barvou už i mladí lidé, aby údajně vypadali hezčí, zatímco se tím ve skutečnosti ale hyzdí. 

Billy   To jsi řekl dobře, o tom jsme však už patrně hovořili dosti; mám tedy jinou věc, která vlastně již 
vždy patřila na veřejnost, ale pravda byla veřejnosti doposud zamlčována s pomocí pochybných výmluv. 
Co si myslíš k tomu, zda se budou zvláště USA ve věci těch četných pozorování UFO, resp. neznámých 
létajících objektů, konečně veřejně stavět k tomu, co vědí, aniž by stále vše popíraly a zesměšňovaly? 
Ptaah nedávno říkal, že se v tomto ohledu něco chystá, totiž že bude teď alespoň jedno význačné 
uskupení konečně požadovat od vlády a armády, aby se konečně vzdaly svého tajnůstkaření a aby 
uvolnily svůj materiál a své vědomosti o UFO. 

Quetzal   To je správně a bude to v tomto směru v nejbližší době způsobovat jistý rozruch ve státním 
vedení i v armádě, neboť tato již dlouho připravovaná žádost bude skutečně vyslovena a předána 
státnímu vedení a vrchnímu armádnímu velení, ale to, co z toho vyplyne, nebude odpovídat tomu, v co 
budou lidé ve vztahu k této žádosti doufat. Z našich zjištění v tomto ohledu vyplynulo, že není přítomna 
pravá vůle k tomu, aby se na tuto žádost vážně přistoupilo, neboť by bylo nutno odkrýt tajná akta, jež 
by odhalila obzvláštní vojenská tajemství, čemuž má být ovšem bráněno. Tato akta sice neobsahují 
záznamy, jež se týkají univerzálních frekvencí, s jejichž pomocí lze jedině materiály a kosmické lodě ... ... 
Nejsou tam přítomny ani žádné záznamy, jež se týkají frekvencí 110 hertzů – které jsou pro pozemšťany 
stále ještě tajemné – a těch mnohem vyšších, s nimiž ... Je také ... A co v ... ... 

Billy   Nyní se ale musíš zastavit, neboť již Sfath říkal, že o těchto věcech nemám otevřeně mluvit, když 
jsme spolu byli u Pythagora a když mu Sfath tehdy povídal tyto věci, a sice poté, co mu Pythagoras slíbil, 
že o nich nebude hovořit. Pythagoras byl nahlodaný náboženskou vírou – na to si ještě velmi přesně 
pamatuji –, což se mi na něm tehdy nezamlouvalo. Tento názor vyjádřil později i Sfath, a řekl také, 
že tento muž získal svoji víru indoktrinací ze strany vlastních rodičů a při stycích se svými známými. Sfath 
mu i přesto vysvětloval hodně věcí, přičemž si vzpomínám, že mu také řekl – což ale říkal i jiným 
»kapacitám« při našich cestách do minulosti –, že všechny planety ve sluneční soustavě mají svoji vlastní 
hudbu, k čemuž mi vysvětlil, že tím míní frekvenci. Řekl ale, že to v tehdejší době pozemšťané nechápali, 
a proto právě hovořil o »hudbě«. Vysvětloval různým osobnostem již v době antiky, že sluneční soustava 
sahá mnohem dále, než se budou pozemšťané ve velmi vzdálené době ještě domnívat, přičemž pověděl, 
že tím má na mysli i dnešní dobu. Lidi, které jsme navštívili, vyučoval tomu, že i všechny planety 
v dálavách Vesmíru mají svoji vlastní »hudbu«, tedy právě frekvenci. I tehdy, když jsme byli v Tehihtuanu, 
nebo jak se to město jmenovalo, říkal Sfath, a sice velmi výslovně, že mám po celou dobu svého života 
mlčet o tom, jak se věci mají s těmi ... a ... Myslím si tedy, že při vyvolávání našeho rozhovoru napíšu 
trojtečky ve všech pasážích, které nemají být jmenovány, protože by tyto věci přinejmenším v současné 
době ještě nebylo dobré otevřeně zmiňovat. V budoucnosti bude přece na základě vynálezu umělé 
inteligence napácháno už dosti pohrom, a proto si myslím – což přece tehdy říkal i Sfath –, že by pro 
pozemšťany, jejich budoucnost a další existenci nebylo přínosné, kdyby vyzkoumali a rozpoznali 
tajemství účinku a ... a ty pak realizovali. Povídal také, že ... a že by ... Kromě toho jsem pak viděl, 
samozřejmě spolu s ním, co by se v budoucnu tak jako tak stalo za pohromy, kdyby na to pozemšťané 
narazili na základě své vlastní vynalézavé geniality a kdyby to vše vytvořili. To ale nastane mnohem 
později než v dnešní době a je to hudbou budoucnosti, kterou už sám nezažiji. 

Quetzal   Na to patrně nemusím nic odpovídat, ale k tomu, o čem jsme mluvili předtím, musím 
poznamenat, že v Americe je tomu tak, že moc armády a tajných služeb ve skutečnosti stojí nad mocí 
státního vedení. Proto celé to dění a všechny intriky ohledně Ukrajiny vycházejí zákeřně z těchto činitelů, 
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kteří určují, co se má stát. Z toho důvodu jsou státní vedoucí ve skrytu ovlivňováni k tomu, aby pak 
politicky zaranžovali přesně a právě to, co je jim neblaze našeptáváno. 

Billy   To je zřejmě ta hlavní síla a moc temné vlády Ameriky, a to bude pak zřejmě konec písničky, že? 

Quetzal   Pokud tím chceš říci, že ... 

Billy   ... ano, to mám na mysli, tedy právě to, že se k té věci buď přistoupí jen polovičatě, nebo bude 
předem zamítnuta a vyzní do ztracena, tedy v tom ohledu, že ... nu ano, ty už víš, co tím míním. 

Quetzal   To jsou vskutku možnosti, které se ale s velkou pravděpodobností uskuteční. Z těchto zdrojů 
také vychází, že se – jak zmiňoval Ptaah a což ti mám říci – ¼ všech států na Zemi naprosto neodpovědně 
spojí za tím účelem, aby se spikla proti Rusku, resp. Putinovi, a to v tom smyslu, že se tyto státy 
rozhodnou podporovat Ukrajinu, ve skutečnosti však válečného štváče Zelenského, vší možnou 
výpomocí. To i proto, aby způsobily zhroucení Ruska, k čemuž ony zmiňované americké síly podnikají 
všechny kroky, a to i v tom ohledu, že budují a organizují v Rusku i na Ukrajině jisté skupiny, jimž 
nápomocně asistují a jejichž prostřednictvím budou moci notně působit. Propaganda a prolhanost 
Ameriky, jakož i mocichtivé úsilí a podvodné pokrytectví Zelenského, vedou chybně myslící a chybně 
hodnotící státní vedoucí, již se nechávají oklamat, k chybným usnesením, jež vedou různé státy 
k nerozvážným zbraňovým dodávkám a dalším chybným »výpomocím«. Mimoto vedly všechny snahy 
o podněcování nepokoje k tomu – o což zjevně usilovala Amerika, jakož i licoměrný válečný dychtivec 
Zelenskyj –, že vzešel nejhlubší stranný a zaujatý postoj. Nyní chci ale opět pryč, abych se podíval, co se 
odehrává na setkání pasivních členů. Nuže, ve svém rozhovoru budeme moci pokračovat následně. 

... 

Billy   ... A jsi opět tady; potom budu chtít pokračovat tam, kde jsme svůj rozhovor přerušili, pokud 
nechceš referovat o něčem, co se týká toho setkání v obci Wila? 

Quetzal   Ne, to nechci. 

Billy   Dobrá, pak mám následující: Samozřejmě že nemohu a nesmím tím vším, co jsem pověděl a co 
musím ještě povědět, brát Rusko, a tím i jeho prezidenta Putina, pod svou ochranu nebo jej hodnotit 
lépe než Zelenského, neboť on nařídil válku, a není tedy v právu, a to i přesto, že Amerika sehrála svoji 
vinnou úlohu v tom, že Putina prakticky donutila k jeho bezprávnému a zločinnému jednání. Pro vedení 
války neexistuje nikdy omluva, stejně jako ani pro zcela neodpovědné živly, které válce jakýmkoliv 
způsobem napomáhají, ať už zbraněmi, financemi nebo jinými věcmi, kvůli nimž může válka, a tím 
i vraždění, boření a ničení pokračovat dále. Je naprosto pomatené, neodpovědné a odporující míru 
dodávat zbraně a jiné věci, jež lze využít pro válečné účely, ať už útočné nebo obranné. To znamená, 
že nesmějí být dodávány zbraně či jiné věci sloužící válce, jako jsou nástroje k boji, munice, vražedné 
přístroje, ničivé a likvidační předměty atd., a to ani jedné, ani druhé straně, ať z důvodu přátelství, 
strachu, touhy po zisku či z jakýchkoliv jiných důvodů. Avšak to, co nyní dělají různé státní vlády a části 
jejich populací, je nejen zaujaté a chybné, ale i naprosto neodpovědné, a dokazuje to, že vládnoucí 
činitelé jako takoví nejsou ani náznakem cenní, ale jsou to živly, které zcela postrádají schopnost vést 
vládu a lid. Z toho důvodu to i ve vládách tajně vře, jak uvádí Ptaah, neboť ti, kteří s vládními neonacisty 
nesmýšlejí stejně, se je pokoušejí podemlít. Ty nepočestné osoby nejsou ani o špetku lepší než ty ve 
Švýcarsku, které myslí a jednají právě tak zdánlivě a které z vládních pater jednají v rozporu s veškerou 
neutralitou, kterou hrubě narušily tím, že převzaly sankce evropské diktatury a použily je proti Rusku. 
A takoví živlové, kteří tímto způsobem prasí naši neutralitu, existují i mezi zbraňovými dodavateli 
a v národě a ti zamýšlejí dodávat Ukrajině tanky, jako to zamýšlejí i žoldnéři (mezi nimiž jsou i Švýcaři 
a četní Poláci atd.), kteří vraždí Rusy na straně Zelenského; avšak na straně druhé jednají stejně i žoldnéři 
v Rusku. Ti všichni – tedy žoldáci i vládnoucí činitelé, jakož i ostatní persony, které se nějakým způsobem 
spolupodílejí na válce na Ukrajině ve prospěch Zelenského nebo Putina – jsou ubozí zločinní živlové, 
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kteří ve svém smýšlení nejsou jiní, než byli nacisté a podporovatelé nacismu ve světové válce mezi lety 
1939 až 1945. Žoldáci nevykonávají své krvavé řemeslo proto, aby pomohli Ukrajině, nýbrž proto, aby 
otročili své osobní choutce zabíjet a vraždit a své radosti s tím spojené. Na stranu druhou je nutno 
povědět, že každá podoba strannosti a zaujatosti – jako ohledně zbraňových dodávek či jiné výpomoci 
pro zemi, která vede válku, ať už útočnou nebo obrannou – podporuje další trvání války, kvůli čemuž 
jsou nesmyslně vražděni a zabíjeni nejen lidé a životní formy v přírodě, ale i vyšší a nižší zvířata a četné 
další formy života. Kromě toho jsou absurdně bořeny a ničeny také lidské výdobytky, příroda samotná 
i četné hodnoty na planetě Zemi. A když už tyto věci uvádím, tak musím zřejmě zmínit i to, co říkal Ptaah, 
tedy že Amerika a její tajná služba se na pozadí záludně snaží o to, aby v Rusku a na Ukrajině tajně 
utvářela uskupení, která se budou zaměřovat proti Putinovi, ruskému vojsku a ruské vládě a budou 
v těchto ohledech nějakým negativním způsobem aktivní. To není podle mého názoru nic jiného než 
poštvávání lidu, což je rovněž jakýsi druh války, jenž cílí k tomu, aby se naplnila bludná touha Ameriky 
dosáhnout hegemonického postavení. 

Quetzal   Tak tomu nepochybně jest, avšak my jsme získali poznatek, že většina amerického lidu není 
o hegemonickém zaslepení a počínání americké armády, která sehrává roli světové policie, informována, 
neboť chybně věří, že se Amerika stará ve světě o mír a že je z toho důvodu vojensky aktivní po celém 
světě. 

Billy   To je typické, a zhruba tak jsem si to i představoval, neboť lid je jako v každé zemi považován 
za hlupácký, a to ze strany většiny vládnoucích činitelů, kteří se mylně pokládají za lepší a také 
za chytřejší, zatímco jsou ale hloupí jako oslové, přičemž pouze nemnozí vládnoucí stojí skutečně 
na straně lidu. Zpravidla se prakticky ve všech zemích zamlčují lidu mnohé věci, jež jsou klasifikovány 
jako přísně tajné, tedy právě proto, že je lid hodnocen jako blbý a neschopný úsudku. Tímto směrem se 
věci jistě ubírají, a kdo to v lidu pochopí a také to otevřeně říká, ten je osočován jako kverulant nebo 
pravicový extremista a musí počítat ještě i s tím, že bude předvoláván k trestnímu soudu a trestán. Právě 
tak se člověku i házejí klacky pod nohy a bývá pak ohledně všeho možného i nemožného šikanován 
až do krve a to či ono se mu zakazuje. Toto se děje fakticky v mnoha zemích, a to i tím způsobem, že se 
na tom podílejí sektářské aspekty v tom smyslu, že lidé, kteří nevěří na nesmyslného »milého 
pánaboha«, ale samostatně a reálně myslí, bývají kvůli tomu pronásledováni, nebo dokonce 
popravováni. 

Quetzal   O tom vím, jelikož nám o tom Ptaah častokrát referoval, jakož i Florena a Bermunda. Ty jsi 
s nimi přece často ... Ale myslím si, že nyní odejdu a budu se kochat přírodou. 

Billy   Jak myslíš, Quetzal. Pak jdi – a já se pustím do práce, abych vyvolal a sepsal tento rozhovor, tedy 
právě to vše, o čem jsme dnes hovořili a co jsme uváděli. Žel to bude vyžadovat opět hodně času, neboť 
s tím rušivým vměšováním sektářských energií se nic nezlepšilo. A ani Arlion se dosud neobjevil, ačkoliv 
... 

Quetzal   ... ten ještě přijde, ale musíš mu k tomu nechat čas. 

Billy   Zřejmě mi nezbude nic jiného, než čekat. 

Quetzal   Tak tomu je. Na shledanou – ale já přece nebudu pryč daleko, kdybys ... 
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